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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Hoe legt u in begrijpelijke taal uit waarom we als stad überhaupt miljoenen willen investeren in de 
Brightlands-campus? 
 
Antwoord 1: 
Investeren in de Brightlands Maastricht Health Campus is noodzakelijk om de regio sterk, levendig en 
vooral toekomstbestendig te maken. De Brightlands Maastricht Health Campus is meer dan een 
broedplaats voor nieuwe ideeën en producten op het gebied van gezondheid en technologie. De 
campus  is de aanjager van onze kenniseconomie met nieuwe banen op allerlei niveaus, op de campus 
en daarbuiten. Door te investeren in de campus zorgen we dat er in de toekomst banen zijn, dat 
jongeren hier kunnen blijven wonen en werken en dat we oplossingen vinden voor diverse 
gezondheidsproblemen.   
 
 
Vraag 2: 
Wat levert deze investering concreet op voor Maastricht? Hoe wordt de maatschappelijke 
meerwaarde zichtbaar en voelbaar? 
  
Antwoord 2: 
Heel simpel gezegd: meer banen, meer kansen en een aantrekkelijkere stad. De campus brengt 
nieuwe bedrijven en instellingen naar Maastricht en de regio en zorgt ervoor dat bestaande bedrijven 
makkelijker innoveren. Dat alles zorgt voor werkgelegenheid in andere sectoren: van maakindustrie 
tot bouwbedrijven maar ook zakelijke dienstverlening, logistiek, techniek horeca en schoonmaak. 
We investeren in een prettige omgeving met meer groen, betere verbindingen met de stad en 
plekken waar mensen samenkomen. Dat is goed voor de leefbaarheid. De campus wordt geen 
eiland, maar een plek waar de stad en de wetenschap elkaar ontmoeten. Iedereen moet zich welkom 
voelen, of je er nu werkt, woont of langskomt.  
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Vraag 3: 
Wie profiteert volgens het college het meeste van deze ontwikkelingen? Zijn dat de inwoners van 
Maastricht of toch vooral externe partijen? 
 
Antwoord 3: 
De campusontwikkeling wordt aangejaagd door vier partijen: Het Universitair Medisch Centrum+ 
(MUMC+), Universiteit Maastricht (UM), gemeente en provincie. Voor de gemeente Maastricht is de 
maatschappelijke meerwaarde van de campusontwikkeling het belangrijkst: een sterke economie, 
meer werk, betere zorg en een stad om trots op te zijn. Of je nu jong bent en een studie zoekt, of 
ouder en op zoek bent naar goede zorg – de campus werkt aan oplossingen die ons allemaal 
vooruithelpen. Voor de provincie Limburg staat de maatschappelijke meerwaarde eveneens voorop. 
Voor het MUMC+ en de UM betekent het tevens een goede manier om zich nationaal en 
internationaal te blijven profileren en doorbraken te kunnen realiseren op toonaangevende thema’s 
die bijdragen aan een betere gezondheid. 
 
 
Vraag 4: 
Wat heeft Jan met de Pet hieraan? Hoe vertalen deze investeringen zich in werkgelegenheid, 
kansen en vooruitgang voor onze eigen mensen? 
 
Antwoord 4: 
De ontwikkeling van de campus is belangrijk voor de toekomstige economische ontwikkeling van de 
stad en voor de regio én dus echt voor iedereen. Het grootste voordeel is nieuwe werkgelegenheid. 
Onze inwoners zijn of kunnen aan de slag als ondernemer, onderzoeker, medewerker of student op 
de campus of in alle andere sectoren waar ook diverse banen zullen komen. Dankzij de campus 
komen er nieuwe banen voor mensen met verschillende opleidingsniveaus. Niet alleen in de 
wetenschap, maar ook in techniek, administratie, logistiek en dienstverlening.  
Daarnaast helpt de campus bij het verbeteren van de gezondheid en zorg in de stad en regio. 
Bijvoorbeeld met de vitaliteitsincubator, gericht op preventieve gezondheid en vitaliteit. Zo werken we 
aan een gezondere stad, met aandacht voor de mensen die dat het hardst nodig hebben.  
Ook als je niets met onderzoek en innovatie hebt, profiteer je: door meer levendigheid in de stad, 
betere voorzieningen en economische ontwikkelingen.  
 
 
Vraag 5: 
Wij lezen op de website van de Maastricht Brightlands Health Campus bij openstaande vacatures dat 
er welgeteld één concrete vacature open staat. Hoe verklaart de wethouder deze situatie terwijl we 
gelijktijdig, met als beoogde doel het stimuleren van de werkgelegenheid, miljoenen investeren? 
 
Antwoord 5: 
De Maastricht Brightlands Health Campus is de laatste 10 jaar gegroeid tot een van de grootste 
werklocaties van de stad. Hier werken ruim 11.000 medewerkers in het academische ziekenhuis, de 
universiteit en in de meer dan 100 bedrijven. De campus is gegroeid tot een volwassen campus van 
nationaal belang. In diezelfde tijd is in Maastricht het aantal banen gegroeid tot ruim 81.000. Dat is ook 
logisch, een groei van banen op de campus leidt ook tot nieuwe (indirecte) banen bij zowel bestaande 
als nieuwe bedrijven in andere sectoren. Daarom is de ene vacature op deze site niet representatief 
voor alle ontwikkelingen die er zijn (geweest) en al zeker niet voor de toekomst. Maar niet alle kansen 
worden volledig benut. De investering is bedoeld om de werkgelegenheid van de toekomst veilig te 
stellen. 
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Vraag 6: 
We weten dat er onlangs een mooi narratief is geschreven en dat er gewerkt wordt aan een 
uitgebreide businesscase. Kan het college garanderen dat deze niet alleen in jargon en wollige taal 
wordt opgesteld, maar ook begrijpelijk en toegankelijk is voor de doorsnee inwoner? 
 
Antwoord 6: 
We beseffen ons terdege dat we goed moeten uitleggen wat er op de campus gebeurt of gaat 
gebeuren en dat het belangrijk is onze inwoners hierbij te betrekken. We gaan dit doen in overleg 
met onze partners.  
 
 
Vraag 7: 
In dat kader dagen wij de wethouder uit om in maximaal 1 à 2 A4’tjes het verhaal van de campus te 
vertellen aan de gewone Maastrichtenaar. Daarbij moet vooral worden ingezoomd op de 
maatschappelijke waarde en het praktische nut van deze investeringen. Kan het college toezeggen 
dat dit verhaal via een Raadsinformatiebrief (RIB) met de raad wordt gedeeld en op het juiste 
moment via diverse kanalen aan onze inwoners wordt gecommuniceerd? We verwachten geen 
ronkende volzinnen of vage beloftes, maar een verhaal dat Maastrichtenaren snappen en waarin ze 
zich herkennen. Want de komende jaren miljoenen gemeenschapsgeld investeren zonder voldoende 
draagvlak en inzicht? Dat is niet de manier waarop wij politiek willen bedrijven. 
 
Antwoord 7: 
Ja. We zorgen dat er een kort en duidelijk verhaal komt, zonder moeilijke woorden. Daarin leggen we 
uit wat de plannen zijn, waarom we investeren, en wat dat betekent voor Maastrichtenaren. We gaan 
dat verhaal actief delen met de raad én met de inwoners – via de juiste kanalen op het juiste 
moment. Want we vinden het belangrijk dat iedereen weet waar gemeenschapsgeld naartoe gaat, en 
dat iedereen zich herkent in deze plannen. Allereerst zorgen we dat uw raad 21 mei a.s. ter plekke 
goed geïnformeerd wordt over de meest actuele ontwikkelingen. (Zie betreffende 
raadsinformatiebrief d.d. 17-4-2024)  
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
 
 
Hubert Mackus 
Wethouder Economie, Sport, Jeugdzorg, Water, Natuur en Landschap 
 
en 
 
 
 
 
 
 
Frans Bastiaens 
Wethouder Stedelijke Ontwikkeling, Cultuur, Veerkrachtige Wijken en Ouderenbeleid 


